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Bredband	via	parabol	i	Fru	Alstad?	–	Informationsmöte	17/10	kl	19	
	
Vi	är	många	som	väntar	(förgäves?)	på	att	man	ska	börja	gräva	ner	fiber	för	bredband	till	
våra	hus.	Vi	får	inga	säkra	besked	om	hur	det	blir	och	man	kan	misstänka	att	det	kanske	
inte	blir	något	alls(?).	
	
För	er	som	vill	överväga	ett	annat	alternativ	till	snabbare	bredband	än	ADSL	med	Telia	
arrangerar	Byalaget	ett	informationsmöte	i	Byahuset	(mitt	i	byn,	vid	brunnen)	den	17:e	
oktober	kl	19.	
	
Då	kommer	representanter	för	Vellinge	Wireless	AB	att	informera	om	bredband	via	
radiolänk/parabol.	Det	handlar	om	en	hastighet	(upp/ner)	på	upp	till	24	Mb/s,	dvs	ca	fyra	
gånger	snabbare	än	det	ADSL	många	av	oss	har	idag.	Mer	info	finns	på	denna	hemsida:	
http://vellingewireless.net/index.php/privatkund	(tyvärr	fungerar	inte	länken	i	pdf).	
	
Anslutningsavgiften	är	895:-	(avgiften	för	fiber	är	19.900:-).	Kostnaden	för	installation	
tillkommer	men	den	kan	man	eventuellt	göra	själv	till	stor	del	(montera	parabolen	och	dra	
en	antennkabel	in	i	huset	dit	du	vill	ha	”boxen”).	Parabolen	är	liten	men	den	behöver	fri	sikt	
till	en	sändare.	Blir	vi	många	kan	man	kanske	sätta	en	ny	sändare	centralt	i	byn.	
	
Några	av	era	grannar	i	byn	har	redan	denna	typ	av	bredbandsanslutning	och	det	verkar	
fungera	bra.	Någon	av	dem	kommer	och	berättar	om	sina	erfarenheter.	
		
	
Välkomna	till	informationsmötet!	Meddela	gärna	per	e-mail	att	du	kommer	så	vi	kan	
planera	mötet.	
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